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Protokół z LVIII(58) posiedzenia 

Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej 

w dniu 22 lutego 2023 roku 

 

godz. 1300-1532 

W posiedzeniu wzięło udział 10 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Ciołek  

2. Józef Dominiuk 

3. Jarosław Wiktor Dzienis 

4. Anna Falińska 

5. Alicja Anna Iwaniuk 

6. Marek Kuskowski  

7. Leszek Retel  

8. Grażyna Barbara Senda  

9. 1Karol Szablak 

10. Marzanna Marianna Wardziejewska  

11. Piotr Wasilewski  

12. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna 

Senda otworzyła LVIII (58) posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji 

Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej 

stwierdziła quorum (10 radnych obecnych) pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji /lista obecności w załączeni- zał. nr 1 do protokołu/.: 

 

Ad. 2 

Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna 

Senda otworzyła posiedzenie z proponowanym porządkiem  obrad /porządek obrad w załączeniu- 

zał. nr 2 do protokołu/ 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono.   
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Wiceprzewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 3 

Wiceprzewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pani Grażyna 

Senda poinformowała, iż protokoły z LVII (57) posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu, 

Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki 

Społecznej był wyłożony do wglądu oraz przesłane drogą elektroniczną. Wiceprzewodnicząca 

Komisji zapytała, czy Członkowie Komisji mają uzupełnienia bądź sprostowania  

do protokołu? 

 

Uwag nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie.   

 

Komisja 9 głosami za przy 3 osobach nieobecnych przyjęła protokół z LVII (57)  

posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej.  

 

Ad. 4 

Komendanta Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Wojciech Szczepanik 

przedstawił  informację z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Gołdapi w roku 2022 /informacja w formie prezentacji multimedialnej  w załączniku – zał. nr 3  

do protokołu/. 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Wojciech Szczepanik  

bardzo szczegółowa omówił informację z działalności Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Gołdapi w roku 2022 w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionej informacji.  

 

Pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja 10 głosami za przy 2 osobach nieobecnych  przyjęła informację z działalności 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi w roku 2022. 
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Ad. 5 

Komendant Powiatowy Policji w Gołdapi Pan Dariusz Stachelek przedstawił informacje  

z działalności Komendy Powiatowej Policji  w Gołdapi w roku 2022 /informacja w formie 

prezentacji multimedialnej w załączniku – zał. nr 4 do protokołu/.  

Komendant Powiatowy Policji w Gołdapi Pan Dariusz Stachelek bardzo szczegółowa omówił 

informacje z działalności Komendy Powiatowej Policji  w Gołdapi w roku 2022 w formie 

prezentacji multimedialnej.  

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionej informacji.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja 10 głosami za przy 2 osobach nieobecnych  przyjęła informację z działalności 

Komendy Powiatowej Policji  w Gołdapi w roku  2022.   

 

Ad. 6 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński przedstawił  

informację z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 2022 /informacja  

w formie prezentacji multimedialnej  w załączniku – zał. nr 5 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński bardzo 

szczegółowo omówił informacji z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 

2022 w formie prezentacji multimedialnej.  

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionej prezentacji? 

 

Członek Komisji Leszek Retel pogratulował dla Pana Wojciecha Hołdyńskiego  

i poinformował, że w szkole pracowały u niego dwie Ukrainki i jedna z nich kończy jutro 

prace a druga już wyjechała na Ukrainę. W tym roku nie było żadnych problemów bo zgłosił 

dwie osoby i dwie osoby były nie protestowały. Roboty publiczne i prace interwencyjne 
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mobilizuje ludzi do pracy. Poinformował, że wsparcie i współpraca Urzędu Pracy jest przede 

wszystkim dla ludzi, alei również  dla instytucji.  

 

Członek Komisji Pan Piotr Wasilewski podziękował za Krajowy Fundusz Szkoleniowy bo 

jego fundacja z tego korzystała. Nauczyciele zostali przeszkoleni z trudnego klienta, czyli 

trudnego rodzica. Poinformował, że na koniec roku zmieniła się ustawa o ekonomii 

społecznej i Powiatowe Urzędy Pracy będą zobligowane do pokrywania składek na 

ubezpieczenia społeczne przez okres 2 lat. Zadał pytanie czy w poprzednim roku planowali to 

w budżecie na przyszły rok czy nie mają jeszcze żadnych informacji na ten temat ?  

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że 

ten rok jest specyficzny i jeszcze nie zafunkcjonowała nowa perspektywa finansowa lat 2021-

2027. Zostały im pieniądze krajowe, które są już na wyczerpaniu. W Urzędzie Pracy w kraju 

zostały zmniejszone pieniądze Polskie, czyli tych pieniędzy już nie ma a unijnych pieniędzy 

jeszcze nie ma. Być może, że będą w kwietniu. Czekają na uruchomienie przez Ministra 

Pracy konkursu na rezerwę bo co roku się o to starają. W zeszłym roku dostali 500 000 zł. 

Doszły informacje do Ministra, że Urzędy nie mają pieniędzy i być może konkurs zostanie 

ogłoszony wcześniej.  

 

Członek Komisji Pan Piotr Wasilewski poinformował, że zrobiono coś odgórnie i złożono to 

na samorząd, czyli na Powiatowe Urzędy Pracy nie dając na to pieniędzy. Od 1 stycznia 

powinien pójść z wnioskiem, ale nie poszedł. Uważa, że stworzoną jakąś hipotezę, że 

Powiatowe Urzędy Pracy mają obowiązek płacenia za osoby wykluczone, zatrudnione w 

przedsiębiorstwie społecznym a on to prowadzi. Ma interpretacje Pani Minister Moskwy, że 

nawet z nauczycielami zatrudnionymi, którzy w momencie zatrudnienia byli wykluczeni, 

więc tutaj chodzi o duże środki dla jego organizacji o 80 000 zł na początek a docelowo 

300 000 zł rocznie powinien wyciągnąć. W Gołdapi jest szkoła, która ma zatrudnionych 

autystyków i również jest wykluczona społecznie podobnie w innych przedsiębiorstwach, 

dlatego pozwolił sobie o to zapytać.  

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Hołdyński odpowiedział, że prawo nie 

nadąża za życiem i takie problemy mogą się pojawić. Jeśli chodzi o pieniądze, którymi 

dysponują i mieliby wygospodarować na ten cale to jest około 600 000 zł, gdzie mówi się o 

300 000 zł dla jednej organizacji. Ma nadzieje, że  z czasem wszystko się unormuje. Wracając 

do wypowiedzi Pana Retela jeśli chodzi o Ukraińców to w statystykach było 48 osób z tego 
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24 osoby zostały skierowane na staż, 7 na prace interwencyjne i na koniec roku było 

zarejestrowanych w Urzędzie Pracy 9 obcokrajowców w tym 2 Rosjanki i 7 Ukraińców.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja 10 głosami za przy 2 osobach nieobecnych   przyjęła informację z działalności 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 2022. 

 

Ad. 7 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński przedstawił 

informację z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji 

Lokalnego Rynku Pracy w roku 2022 /informacja w formie prezentacji multimedialnej  w załączniku – 

zał. nr 6 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński bardzo 

szczegółowo omówił informacji z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia 

oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy w roku 2022 w formie prezentacji multimedialnej.  

 

Wiceprzewodnicząca zapytał, czy są pytania do  przedstawionej prezentacji? 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja 8 głosami za przy 4 osobach nieobecnych przyjęła informację z realizacji 

Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku 

Pracy w roku 2022. 

 

Ad. 8 

Główny specjalista ds. Organizacji Pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Powiatu Gołdapskiego z organizacjami 

pozarządowymi art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie,  

za rok 2022 /sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej  w załączniku – zał. nr 7  do protokołu/. 

Główny specjalista ds. Organizacji Pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła 

bardzo szczegółowo sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Powiatu Gołdapskiego 
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z organizacjami  pozarządowymi art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie, za rok 2022 w formie prezentacji multimedialnej.  

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionej prezentacji? 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowania. 

 

Komisja 8 głosami za przy 4 osobach nieobecnych przyjęła sprawozdanie z realizacji 

„Programu Współpracy Powiatu Gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi art. 3 

ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, za rok 2022.  

 

Ad. 9 

Główny specjalista ds. Edukacji Pani Agnieszka Wojtala przedstawiła sprawozdanie  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat gołdapski w 2022 r. /sprawozdanie 

w załączeniu- zał. nr  8 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. Edukacji Pani Agnieszka Wojtala poinformowała, że w terminie  

do dnia 20 stycznia każdego roku organ prowadzący szkołę przeprowadza analizę 

poniesionych w poprzednim roku kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia nauczycieli  

w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. W przypadku nieosiągnięcia 

w roku podlegającym analizie wysokości średnich wynagrodzeń - organ prowadzący szkołę 

ustala kwotę różnicy między wydatkami poniesionymi na wynagrodzenia nauczycieli  

w danym roku a iloczynem średniorocznej liczby etatów nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego oraz średnich wynagrodzeń nauczycieli ustalonych w danym 

roku. Kwota różnicy, o której mowa jest dzielona między nauczycieli zatrudnionych  

i pobierających wynagrodzenie w roku, dla którego ustalono kwotę różnicy, w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego i wypłacana w terminie do dnia  

31 stycznia roku kalendarzowego następującego po roku, dla którego wyliczono kwotę 

różnicy, w formie jednorazowego dodatku uzupełniającego ustalanego proporcjonalnie  

do okresu zatrudnienia oraz osobistej stawki wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela, 

zapewniając osiągnięcie średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w danej jednostce samorządu terytorialnego w roku, dla którego wyliczono 

kwotę różnicy. Przedłożone sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
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na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat 

gołdapski w 2022 roku, potwierdza, iż nie wypłaca się za rok 2022 jednorazowego dodatku 

uzupełniającego zatrudnionym nauczycielom.                 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionej prezentacji? 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowania. 

 

Komisja 8 głosami za przy 4 osobach nieobecnych przyjęła sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez powiat gołdapski w 2022 r. 

 

Ad. 10a 

Główny specjalista ds. Edukacji Pani Agnieszka Wojtala przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 

wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. Jana Pawła II w Gołdapi oraz zobowiązania  

się do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale przygotowania wojskowego /projekt uchwały 

Rady Powiatu w załączeniu - zał. nr 9 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. Edukacji Pani Agnieszka Wojtala poinformował, że zgodnie  

z art. 28a ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe w szkołach publicznych  

i niepublicznych mogą być tworzone oddziały przygotowania wojskowego. Natomiast  

ust. 2 ww. artykułu wskazuje, iż utworzenie oddziału przygotowania wojskowego wymaga 

zezwolenia Ministra Obrony Narodowej, udzielonego w drodze decyzji administracyjnej. 

Według art. 28a ust. 1 ustawy Prawo oświatowe wniosek o zezwolenie na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego składa organ prowadzący szkołę, w której ma zostać 

utworzony ten oddział, w terminie do dnia 31 marca roku szkolnego poprzedzającego rok 

szkolny, w którym oddział przygotowania wojskowego ma rozpocząć działalność. Regulacja  

art. 28a ust. 7 pkt 2 ww. ustawy zobowiązuje organ prowadzący szkołę do dołączenia  

do wniosku zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale przygotowania 

wojskowego, przekraczających wydatki bieżące, ponoszone na jednego ucznia w pozostałych 

oddziałach szkoły. Ponadto na mocy art. 29 ust. 1 pkt 1 ww. ustawy, zadania i kompetencje 

organu prowadzącego określone w art. 28a ust. 5 i ust. 7 pkt 2 ww. ustawy wykonuje 

odpowiednio rada powiatu. Jeśli Powiat Gołdapski otrzyma zgodę na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. Jana Pawła II, zostanie  
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on uruchomiony już w roku szkolnym 2023/2024. Na prowadzenie oddziału Minister Obrony 

Narodowej może udzielać wsparcia finansowego w postaci dotacji celowych. Zakres, w jakim 

będzie udzielany ten rodzaj pomocy, określa rozporządzenie Ministra Obrony Narodowej 

z dnia 7 sierpnia 2020 r. w sprawie wsparcia dla organu prowadzącego oddział przygotowania 

wojskowego. Ponadto na każdego ucznia z oddziału przygotowania wojskowego powiat 

otrzyma dodatkowe środki z subwencji oświatowej. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu? 

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska zapytała czy Liceum będzie miała klasę mundurową dla 

tak jak w Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi? Poinformowała, że zaczepił ją wczoraj Pan 

Bruś i w związku z tym, że nie należy jeszcze do Komisji zadał jej pytania na które nie umiała 

odpowiedzieć. Czy wie kto będzie wykładał ten przedmiot? Czy będą to wykładowcy z naszej 

jednostki czy mundurowi? Ile będzie klas? I czy będzie jeden oddział na te 30 osób?   

 

Główny specjalista ds. Edukacji Pani Agnieszka Wojtala odpowiedziała, że są dwa projekty 

uchwał. Jest to jeden oddział, który będzie w Liceum Ogólnokształcącym a drugi przy 

Technikum Zespole Szkół Zawodowych. Jeśli chodzi o wykładowców to dyrektorzy wybiorą 

jaka osoba będzie to prowadziła, ponieważ nie ma żadnych przepisów, żeby precyzyjnie 

określały kwalifikacje i zamykały katalog osób, które mogłyby te zajęcia prowadzić. 

Poinformowała, że tylko część zajęć będzie odbywała się w szkole i są to 53 godziny w całym 

cyklu funkcjonowania tego oddziału. To jest oddzielny profil poza podstawą programową w 

ramach normalnych zajęć w szkole i jest dodatkowy profil przygotowania wojskowego, które 

będzie miał dodatkowe zajęcia z wojskowości. 

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska zapytała czy z różnych klas, profilów młodzież będzie 

mogła zapisać się dodatkowo na te zajęcia? 

 

Główny specjalista ds. Edukacji Pani Agnieszka Wojtala Pani Agnieszka Wojtala 

odpowiedziała, że tak.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Piotr Bartoszuk poinformował, że w jego szkole 

będzie wyglądało to tak, że mają w tym momencie jedną pierwszą klasę logistyczną, która 

jest z przygotowaniem wojskowym z edukacją obronną i tak to zostanie, ponieważ od wielu 
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lat mają pełen nabór. Zawsze jest około 40 osób chętnych. Projekt przewiduje minimum  

od 22 do 32 osób maksymalnie, więc te 30 osób zrobią w klasie Technikum Logistyku  

z przygotowaniem wojskowym. W Liceum będzie to wyglądało tak jak Pani Agnieszka 

powiedziała, że to będzie jeden oddział przygotowawczy, ale z różnych klas. Każda klasa 

będzie miała zajęcia ogólnokształcące i rozszerzenia plus dodatkowo zajęcia z przygotowania 

wojskowego. Nie ma znaczenia ile to będzie klas, ale ważne żeby liczyło minimum 22 osoby. 

Jeśli chodzi o wykładowcę to będzie to nauczyciel, którego posiada. On i Pan Grzegorz, 

posiadają nauczyciela, który jest od lat w wojskach obrony terytorialnych i ma do tego 

uprawnienia. W jego przypadku będzie to 10 godzin w pierwszej klasie, 18 godzin w drugiej, 

15 w trzeciej łącznie 53 godziny i to jest koszt 3500 zł na okres 5 lat jeżeli chodzi o szkołę. 

Reszta zajęć odbywać się będzie w jednostce wojskowej i tam będą praktyczne zajęcia. 

 

Radny Pan Leszek Retel pochwalił dyrektorów, że chcą to robić a z tego co wie to ma być 

rozszerzona jednostka WOTU i nasza jednostka. Będą to ludzie, którzy będą przygotowani  

do czegoś a nie ludzie po gimnazjum.   

 

Starostwa Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że klasy mundurowe to coś innego 

niż oddział przygotowania wojskowego bo dostaną swoje mundury i z tego tytułu zostaną 

przyznane środki z Ministerstwa Obrony Narodowej, więc będą same korzyści.  

A dla młodzieży będzie to dodatkowo forma harcerstwa, dyscypliny. Natomiast jeśli ta 

młodzież trafi na studia to będzie miała dodatkowo 5 pkt. do egzaminów, które są bardzo 

ważne.   

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowania. 

 

Komisja 9 głosami za przy 3 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały  

Rady Powiatu w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. Jana Pawła II w Gołdapi 

oraz zobowiązania się do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale przygotowania 

wojskowego. 

 

Ad. 10b 

Główny specjalista ds. Edukacji Pani Agnieszka Wojtala przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 
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wojskowego w Technikum w Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi oraz zobowiązania 

się do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale przygotowania wojskowego /projekt uchwały 

Rady Powiatu w załączeniu - zał. nr 10 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. Edukacji Pani Agnieszka Wojtala poinformował, że zgodnie  

z art. 28a ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe w szkołach publicznych  

i niepublicznych mogą być tworzone oddziały przygotowania wojskowego. Natomiast  

ust. 2 ww. artykułu wskazuje, iż utworzenie oddziału przygotowania wojskowego wymaga 

zezwolenia Ministra Obrony Narodowej, udzielonego w drodze decyzji administracyjnej. 

Według art. 28a ust. 1 ustawy Prawo oświatowe wniosek o zezwolenie na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego składa organ prowadzący szkołę, w której ma zostać 

utworzony ten oddział, w terminie do dnia 31 marca roku szkolnego poprzedzającego rok 

szkolny, w którym oddział przygotowania wojskowego ma rozpocząć działalność. Regulacja 

art. 28a ust. 7 pkt 2 ww. ustawy zobowiązuje organ prowadzący szkołę do dołączenia do 

wniosku zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale przygotowania 

wojskowego, przekraczających wydatki bieżące, ponoszone na jednego ucznia w pozostałych 

oddziałach szkoły. Ponadto na mocy art. 29 ust. 1 pkt 1 ww. ustawy, zadania i kompetencje 

organu prowadzącego określone w art. 28a ust. 5 i ust. 7 pkt 2 ww. ustawy wykonuje 

odpowiednio rada powiatu. Jeśli Powiat Gołdapski otrzyma zgodę na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w Technikum w Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi, 

zostanie on uruchomiony już w roku szkolnym 2023/2024. Na prowadzenie oddziału Minister 

Obrony Narodowej może udzielać wsparcia finansowego w postaci dotacji celowych. Zakres, 

w jakim będzie udzielany ten rodzaj pomocy, określa rozporządzenie Ministra Obrony 

Narodowej z dnia 7 sierpnia 2020 r. w sprawie wsparcia dla organu prowadzącego oddział 

przygotowania wojskowego. Ponadto na każdego ucznia z oddziału przygotowania 

wojskowego powiat otrzyma dodatkowe środki z subwencji oświatowej. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowania. 

 

Komisja 9 głosami za przy 3 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały  

Rady Powiatu w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w Technikum w Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi  
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oraz zobowiązania się do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale przygotowania 

wojskowego. 

 

Ad. 10c 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 

udzielenia w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko 

– Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w roku 2023 /projekt uchwały Rady Powiatu 

w załączeniu - zał. nr 11 do protokołu/. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że Marszałek Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego zwrócił się z prośbą o przekazanie dotacji na dofinansowanie zadań 

związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

w Brukseli roku 2023. Zakres działań Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w Brukseli, to przede wszystkim ochrona interesów regionu Warmii i Mazur  

w instytucjach Unii Europejskiej, promocja regionu oraz działanie na rzecz integracji  

ze strukturami Unii Europejskiej. Wysokość dotacji na rok 2023 wynosi 1 300,00 zł. Środki 

finansowe zostały zabezpieczone Uchwałą nr LXII/289/2022 z dnia 21 grudnia 2022 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na rok 2023. W związku z powyższym zasadnym  

jest podjęcie przedmiotowej uchwały.  

 

Wiceprzewodnicząca zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu Uchwały Rady 

Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja 8 głosami za 1 głosem przeciw przy 3 osobach nieobecnych przyjęła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych  

z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – Mazurskiego  

w Brukseli w roku 2023. 

 

Ad. 10d 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 

udzielenia w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 
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Oleckiemu na dofinansowanie kosztów związanych z utrzymaniem portalu turystycznego 

Krainy EGO, Ełk- Gołdap- Olecko /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu - zał. nr 12 do 

protokołu/. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że Powiat Olecki, jako prowadzący 

portal turystyczny Krainy EGO, Ełk- Gołdap- Olecko otrzyma dotację celową na utrzymanie  

i prowadzenie w/w portalu. Portal jest rezultatem wspólnych projektów, takich jak: 

„Wirtualny przewodnik po krainie EGO” i „egoturystyka.pl – produkt turystyczny Krainy 

EGO” realizowanych przez Ełk, Gołdap, Olecko. Wysokość dotacji na rok 2023 wynosi 

4 466,90 zł. Środki finansowe zostały zabezpieczone Uchwałą nr LXII/289/2022 z dnia  

21 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na rok 2023. Zgodnie z ustawą 

o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 r. z budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego może być udzielona pomoc finansowa innym jednostkom samorządu 

terytorialnego dotacji celowej poprzez podjęcie odrębnej uchwały przez organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu w Gołdapi. 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek zapytał ile lat jeszcze będą musieli płacić?  

 

Sekretarza Powiatu Pani Anna Makowska odpowiedziała, że nie wie bo są to zadania, które 

dopiero przyjęła i są jeszcze dla niej obce, ale to sprawdzi. 

 

Członek Komisji Pan Leszek Retel poinformował, ze niektóre instytucje pozarządowe 

korzystają z tego projektu. 

 

Sekretarza Powiatu Pani Anna Makowska zapytała czy Pani Wiola wie do kiedy jest trwałość 

projektu? 

 

Główny Specjalista do spraw Organizacji Pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz 

odpowiedziała, że projekt był realizowany od 2012 roku, później była trwałość projektu 5 lat 

a następnie samorządy podjęły decyzje, żeby kontynuować, pielęgnować to co 

wypracowaliśmy. Została dostosowana strona, poprawione zostały materiały i w tej chwili to 

jest dobra wola samorządów. Trzy samorządy, które realizowały to jest ełcki, oleckowski i 

gołdapski. Koszty zostały wyliczone na około 4000 zł. Uważa, ze jest to zasadne, żeby 
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utrzymywać i pielęgnować dalej to co utworzyliśmy i z czego ludzie korzystają. Ze 

wszystkich sprawozdań i statystyk, które otrzymują mieszkańcy i turyści korzystają                            

z tej strony.  

 

Sekretarza Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że wchodziła na stronę internetową 

i jeśli chodzi o realizacje jakichkolwiek przedsięwzięć na terenie powiatu oleckowskiego, 

ełckiego, gołdapskiego to są publikowane i nawet w lutym była już publikacja. 

Aktualizowane są daty, obszary podzielone na 3 gminy, szlaki różnego rodzaju, więc dla 

turysty jest to bardzo przydatne.  

 

Główny Specjalista do spraw Organizacji Pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz 

odpowiedziała, że środków, które przekazuje powiat gołdapski, oleckowski i ełcki jest 

finansowany administrator tej strony, który wyszukuje tych wszystkich informacji  

i zamieszcza na bieżąco. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowania. 

 

Komisja 9 głosami za przy 3 osobach nieobecnych przyjęła projekt Uchwały Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Oleckiemu na dofinansowanie kosztów związanych z utrzymaniem portalu 

turystycznego Krainy EGO, Ełk- Gołdap- Olecko. 

 

Ad. 10e 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu 

udzielenia w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Wojewodą 

Warmińsko-Mazurskim a Powiatem Gołdapskim dotyczącego przyjęcia do wykonania 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przygotowaniem  

i przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2023 roku /projekt uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu - zał. nr 13 do protokołu/. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że zgodnie z art. 57 ust 4 i 8 ustawy 

z dnia 11 marca 2022 r. o obronie Ojczyzny za przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej  

na terenie powiatu (miasta na prawach powiatu) odpowiada starosta (prezydent miasta).  

Kwalifikacja wojskowa jest realizowana przez jednostki samorządu terytorialnego jako zadnie 

zlecone z zakresu administracji rządowej. W związku z tym, wzorem lat ubiegłych konieczne 
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jest zawarcie stosownego porozumienia z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim w zakresie 

przyjęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej należących do właściwości 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, dotyczących przygotowania i przeprowadzenia 

kwalifikacji wojskowej na terenie powiatu gołdapskiego. Podjęcie uchwały należy uznać  

za zasadne, gdyż zawarcie porozumienia z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim jest niezbędne 

w celu zapewnienia finansowego zabezpieczenia realizacji niniejszego zadania.  

 

Wiceprzewodnicząca zapytała, czy są pytania do  przedstawionego projektu uchwały Rady 

Powiatu w Gołdapi. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowania. 

 

Komisja 8 głosami za przy 4 osobach nieobecnych przyjęła projekt Uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Wojewodą 

Warmińsko-Mazurskim a Powiatem Gołdapskim dotyczącego przyjęcia do wykonania 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przygotowaniem  

i przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2023 roku. 

 

Ad. 10f 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2023 /projekt Uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu- zał. nr  14 do protokołu/.  

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że dochody Zespołu Placówek 

Edukacyjno-Wychowawczych w rozdziale 85403 „Specjalne ośrodki szkolno-wychowawcze” 

proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 7 875,00 zł w związku z podpisaniem 

umowy z Polską Akcją Humanitarną w Warszawie na finansowanie dożywiania w szkołach. 

Starostwo Powiatowe w Gołdapi w rozdziale 75020 „Starostwa Powiatowe” proponuje  

się zwiększenie planu dochodów o kwotę 16 000,00 zł w celu urealnienia planu dochodów  

do bieżącego wykonania. W rozdziale 75814 „Różne rozliczenia finansowe” proponuje  

się zwiększenie planu dochodów o kwotę 5 303,00 zł w związku z konfliktem zbrojnym  

na Ukrainie Powiat Gołdapski otrzymał wsparcie na realizację w okresie od 1 do 31 grudnia 

2022 r.  dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką 

nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. W rozdziale 85111 „Szpitale 

ogólne” proponuje się zwiększenie dochodów o kwotę 3 973,00 zł w celu urealnienia planu 
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dochodów do bieżącego wykonania. W rozdziale 85324 „Państwowy Fundusz Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 11 594,65 zł  

w celu urealnienia planu dochodów do bieżącego wykonania. Plan dochodów budżetu 

powiatu zwiększa się o kwotę 44 745,65. Wydatki Starostwa Powiatowego w Gołdapi  

w rozdziale 63095 „Pozostała działalność” proponuje się zmniejszenia  planu wydatków  

o kwotę 2 000,00 zł w celu urealnienia planu do bieżących potrzeb. W rozdziale 75075 

„Promocja jednostek samorządu terytorialnego” proponuje się zmniejszenie planu wydatków 

o kwotę 13 052,86 zł w celu urealnienia planu do bieżących potrzeb. W rozdziale 75405 

„Komendy Powiatowe Policji” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę per saldo 

17 000,00 zł w związku z wnioskiem Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi w sprawie 

dofinansowania placówki kwotą 20 000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne  

pn. „Zakup samochodu osobowego, segment C w wersji oznakowanej” do codziennej służby 

na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców naszego powiatu. Mając powyższe na uwadze 

konieczne jest dokonanie zmian pomiędzy paragrafami oraz zwiększenie planowanych 

wydatków. W rozdziale 75414 „Obrona cywilna” proponuje się zmniejszenie planu 

wydatków o kwotę 2 000,00 zł celem przeniesienia do rozdziału 75421 „Zarządzanie 

kryzysowe” w związku z koniecznością realizacji zadań w zakresie ochrony ludności  

i bezpieczeństwa powszechnego, w tym również popularyzowania problematyki 

bezpieczeństwa i ochrony ludności wśród młodzieży szkół ponadpodstawowych, konieczne 

jest dokonanie zmian pomiędzy rozdziałami. Zmiana nie powodują zwiększenia w planie 

wydatków budżetu na rok 2023. W rozdziale 75495 „Pozostała działalność” proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 20 000,00 zł w związku z wnioskiem Komendanta 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o dofinansowanie jednostki kwotą 20 000,00 zł  

z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Zakup samochodów 

pożarniczych dla Państwowej Straży Pożarnej z terenu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego” poprzez przekazanie środków na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży 

Pożarnej przy Warmińsko-Mazurskim Komendancie Wojewódzkim Państwowej Straży 

Pożarnej. W rozdziale 75818 „Rezerwy ogólne i celowe” zgodnie z postanowieniami Zarządu 

Powiatu rozwiązuje się częściowo rezerwę celową z przeznaczeniem na wydatki jednostek 

oświatowych tj. odprawę emerytalną w kwocie 25 920,00 zł. Po zmianach rezerwa łącznie 

wynosi 374 080,00 zł w tym: rezerwa ogólna – 102 000,00 zł, rezerwa celowa  –  

272 080,00 zł, z tego: z przeznaczeniem na wydatki jednostek oświatowych, których 

szczegółowy podział na pozycje klasyfikacji budżetowej nie może być dokonany w okresie 

opracowywania budżetu jednostki samorządu terytorialnego w kwocie 207 080,00 zł, na 

realizację zadań z zakresu zarządzania kryzysowego w kwocie 65 000,00 zł. W rozdziale 
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80146 „ Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli” proponuje się zmniejszenie planu 

wydatków o kwotę 37 973,00 zł w celu zabezpieczenia wydatków na dokształcanie  

i doskonalenie nauczycieli w poszczególnych jednostkach oświatowych. W rozdziale 80195 

„Pozostała działalność” proponuje się przesunięcie środków w celu urealnienia planu  

do bieżących potrzeb. W rozdziale 85295 „Pozostała działalność” proponuje się zmniejszenie 

planu wydatków o kwotę 2 000,00 zł w celu urealnienia planu do bieżących potrzeb.  

W rozdziale 90095 „Pozostała działalność” proponuje się zmniejszenie planu wydatków  

o kwotę 2 000,00 zł w celu urealnienia planu do bieżących potrzeb. W rozdziale  

92105 „Pozostałe zadania w zakresie kultury” proponuje się zwiększenie planu wydatków  

o kwotę 5 500,00 zł w związku ze wsparciem projektów w ramach priorytetu kultura, sztuka, 

ochrona dóbr kultury i tradycji, dziedzictwo historyczno-kulturowe w tym mniejszości 

narodowych. Źródłem finansowania są środki z pozostałej klasyfikacji budżetowej 

przeznaczonej na dotacje dla OPP. W rozdziale 92605 „Zadania w zakresie kultury fizycznej” 

proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 6 500,00 zł w związku ze wsparciem 

projektów w ramach priorytetu upowszechnianie kultury fizycznej i sportu oraz ratownictwa  

i ochrony ludności. Źródłem finansowania są środki z pozostałej klasyfikacji budżetowej 

przeznaczonej na dotacje dla OPP. Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w rozdziale 

80146  „Dokształcenie i doskonalenie nauczycieli” proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 7 356,00 zł w związku z dofinansowaniem doskonalenia i dokształcenia 

zawodowego nauczycieli. Zespół Szkół Zawodowych  w rozdziale 80146 „Dokształcanie  

i doskonalenie nauczycieli” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 12 608,00 zł 

w związku z dofinansowaniem doskonalenia i dokształcenia zawodowego nauczycieli.  

W rozdziale 80195 „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie środków o kwotę  

3 403,00 zł na pokrycie wydatków zajęć z uczniami pochodzących z Ukrainy finansowanych 

z Funduszu Pomocowego. Liceum Ogólnokształcące w rozdziale 80146 „Dokształcanie  

i doskonalenie nauczycieli” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 5 713,00  

w związku z dofinansowaniem doskonalenia i dokształcenia zawodowego nauczycieli.  

W rozdziale 80195 „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu wydatków  

o kwotę 1 475,00 w związku otrzymanymi od Ministra Finansów dodatkowymi środkami  

z Funduszu Pomocowego na dodatkowe zadania oświatowe w ramach pomocy dla dzieci 

ukraińskich. Zespół Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w rozdziale 80134 „Szkoły 

zawodowe specjalne” proponuje się przesunięcia środków w ramach posiadanego planu  

w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na wypłatę wynagrodzenia rocznego 

nauczycielom. W rozdziale 80146 „Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli” proponuje się 

zwiększenie planu  wydatków o kwotę 12 296,00 zł w związku z dofinansowaniem 
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doskonalenia i dokształcania zawodowego nauczycieli zgodnie z Uchwałą nr 284/2023 

Zarządu Powiatu w Gołdapi z dnia 11 stycznia 2023 roku. W rozdziale 80195 „Pozostała  

działalność” proponuje się zwiększenie planu wydatków jednostki o kwotę 425,00 zł   

w związku z otrzymanymi od Ministra Finansów dodatkowymi środkami z Funduszu 

Pomocowego na dodatkowe zadania oświatowe w ramach pomocy dla dzieci ukraińskich. 

Środki zostaną wydatkowane na zakup pomocy dydaktycznych. W rozdziale 85403 

„Specjalne ośrodki szkolno- wychowawcze” proponuje się zwiększenie planu wydatków  

o kwotę 35 415,51 zł w tym na: zabezpieczenie środków na wypłatę odprawy emerytalnej 

pracownikowi w związku  z przejściem na emeryturę po ustaniu stosunku pracy z rezerwy 

budżetowej na 2023 rok w kwocie 25 920,00 zł, na zakup materiałów na naprawę 

zdewastowanego mienia w ramach uzyskanego odszkodowania w kwocie 1 620,51 zł  

oraz na zakup środków żywności w związku z podpisaniem umowy z Polską Akcją 

Humanitarną w Warszawie na finansowanie dożywiania w szkołach – 7 875,00 zł.  

Plan wydatków budżetu powiatu zwiększa się per saldo o kwotę 44 745,65. Plan dochodów 

zwiększył się o kwotę 44 745,65 zł i po zmianach wynosi 63 647 515,95 zł. Plan wydatków 

zwiększył się o kwotę 44 745,65 zł i po zmianach wynosi 68 729 061,33 zł. Deficyt budżetu  

po zmianie wynosi 5 081 545,38 zł. Przychody budżetu po zmianie wynoszą 6 121 545,38 zł. 

Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Wiceprzewodnicząca  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu Uchwały Rady 

Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Komisja 8 głosami za przy 4 osobach nieobecnych  przyjęła projekt Uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w rok 2023. 

 

Ad. 11 

W zastępstwie Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gołdapi w sprawie rozpatrzenia wniosku  przedstawiła członek Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska /projekt Uchwały Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr  

18 do protokołu/. 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska poinformowała,  

że w  dniu 21 grudnia 2022 r. do Rady Powiatu w Gołdapi wpłynęła skarga Sołtysa wsi 
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Juchnajcie w sprawie odśnieżania drogi Gołdap-Skocze-Juchnajcie – Rożyńsk Mały na pracę 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu  

w dniu 11 stycznia 2023 r. podjęła czynności mające na celu ocenę przedmiotowej sprawy.  

Po zapoznaniu się z dokumentacją Wnioskodawcy, a także z pisemnym stanowiskiem 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

postanowiła zaprosić skarżącą na kolejne posiedzenie w związku z rozbieżnościami ze skargą. 

W dniu 18 stycznia 2023 roku odbyło się ponowne posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji, w trakcie którego komisja wysłuchała obie strony i po przeanalizowaniu powyższej 

skargi uznała, iż treść pisma wskazuje, że powinna zostać uznana za wniosek w rozumieniu 

Kodeksu postępowania administracyjnego. Powyższą decyzję podzieliła również wnosząca 

skargę. Pismem z dnia 20.01.2023 roku sołtys wsi Juchnajcie została poinformowała,  

że na posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji w dniu 18 stycznia 2023 za zgodą 

skarżącej  zamieniono powyższą skargę  na wniosek, a co za tym idzie przedłużono termin 

załatwienia sprawy o kolejny miesiąc. W dniu 02.02.2023 Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi udzieliła odpowiedzi na zapytanie Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji dotyczące możliwości poprawy odśnieżania drogi 1815N Gołdap – 

Skocze i dalej 1768N Juchnajcie – Rożyńsk Mały. Pani Dyrektor nie zgodziła  

się z twierdzeniem wnioskodawcy, że występują duże nieprawidłowości związane  

z zimowym utrzymaniem powyższej drogi. Wyjaśniła, że odśnieżanie przeprowadza  

się według określonego schematu wypracowanego przez wiele lat i sprawdzonego  

w praktyce. Są to działania prawidłowe uwzględniające całą sieć dróg, które są utrzymywane. 

Każda z ww. tras przejazdu pojazdu podczas akcji zima uwzględnia  możliwości kadrowe, 

sprzętowe, czasowe, finansowe itp. Trasy zostały szczegółowo zaplanowane, a jeśli istnieje 

konieczność podjęcia szybszych działań, bądź wydłużenia pracy pracowników, ZDP czyni  

to i reaguje na każde zgłoszenie jakie otrzymuje. Jednocześnie przyznała, że z uwagi  

na trudne warunki pogodowe mogą sporadycznie występować pewne niedociągnięcia  

w funkcjonowaniu. Podkreśliła też, że nie zdarzyło się, aby jakakolwiek droga nie została 

odśnieżona po np. obfitych opadach śniegu. Pracownicy ZDP docierają do każdego zakątka 

administrowanej sieci drogowej. ZDP jest w stałym kontakcie ze służbami i mieszkańcami,  

a grafik pracy podawany jest do publicznej wiadomości. Pani dyrektor dodała, że faktem jest, 

że nie docierają wszędzie o jednakowej porze, ale przy  obecnych możliwościach kadrowych, 

sprzętowych i finansowych nie jest to możliwe. Ze stanowiskiem dyrektor ZDP nie zgodziły 

się osoby uczestniczące w posiedzeniu Komisji wskazując na sytuacje, których były 

bezpośrednimi świadkami a które zostały opisane w piśmie wszczynającym niniejsze 

postępowanie. Jednak postępowanie wyjaśniające nie zostało przeprowadzone z uwagi  
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na postulat wnioskodawczyni mający na celu uniknięcie zdarzeń opisanych we wniosku  

na przyszłość a nie rozstrzygnięcie konkretnego zdarzenia. Rada po przeanalizowaniu 

wniosku i zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji skarg, wniosków i petycji  

oraz zgromadzonym przez nią materiałem podzieliła opinię Komisji o uznanie wniosku  

za słuszny biorąc po uwagę fakt, że występują pewne niedociągnięcia w odśnieżaniu dróg,  

co przyznała dyrektor ZDP i co jest również widoczne w przedstawionych przez  

nią materiałach  i zwraca się z apelem do Zarządu Dróg Powiatowych o dołożenie wszelkich 

starań, żeby akcja odśnieżania przebiegała zawsze w miarę możliwości sprawnie  

i bez zakłóceń. 

 

Wiceprzewodnicząca  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu Uchwały Rady 

Powiatu? 

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek zapytał o jakich niedociągnięciach jest mowa w projekcie 

uchwały? Po drugie poinformował, że jest ustalony harmonogram działań idący w kierunku 

odśnieżania i według niego Pani Dyrektor zarządzając placówką realizuje te działania. 

Realizując według tego schematu musi wziąć pod uwagę okoliczności danego dnia. Jeżeli 

okoliczności dnia danego mówią, że trzeba to zrealizować w takim zakresie to tak robi. 

Natomiast jeśli okoliczności pogodowe danego dnia mówią co innego to trudno jest mieć 

pretensje do zarządzającego, że nie zrealizował tego w sposób właściwy. Uważa,                              

że niemożliwość przejechania autobusu dowożącego dzieci nie było powodem nieodśnieżonej 

drogi powiatowej a wynikło z przyczyn nieodśnieżonej drogi gminnej. Przyjęta praktyka  

i przepis mówi, że realizujmy to według scenariusza plus codzienności dnia codziennego, 

czyli atmosfera w danym dniu. Wicestarosta poinformował, że nie uczestniczył w tych 

posiedzeniach, ale co do zasadności wniosku ma wątpliwości.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Grażyna Senda odpowiedziała, że jest uzasadnienie do tej 

skargi, natomiast nie mają skargi. Uważa, że dobrze byłoby zapoznać się z tą skargą.   

 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska poinformowała,  

że dwukrotnie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji spotykała się w tej sprawie i nie rozumie 

wywodu Pana Wicestarosty bo miał szansę uczestniczyć w Komisjach, ale nie zrobił tego. 

Bardzo jest zaskoczona bo jest uzasadnienie, którego ona nie przygotowała, ale wypracowała 

wspólnie Komisja a dotyczy ono tego, że została zmieniona specyfikacja skargi na wniosek. 

Uważa, że taki kompromis wypracowali i nie chodziło tu o autobus, który nie dojechał ani 
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przewrócił się podczas ślizgawicy. Czynników było wiele. Była Pani Sołtys Juchnajć  

i Rożyńska w imieniu mieszkańców. Zgodzili się ze względu na finanse, ilość osób 

zatrudnionych, pogoda jest niezależna od nas i wypracowali to, że skarga została 

przekwalifikowana na wniosek nad którym się pochylają. Pani Dyrektor wyraziła zgodę  

i zrozumienie, ze czasem bywają takie sytuacje i tak jak przeczytała, że drogi są zawsze 

odśnieżone tylko w nierównym tempie. Poinformowała, że tutaj nie ma żadnej pretensji  

do Zarządu Dróg wręcz przeciwnie. Został złożony wniosek, żeby w miarę możliwości  

ta droga była utrzymywana w dobrej kondycji ze względu na złą nawierzchnię i na to, ze 

jeździ tam autobus szkolny. Uważa, że wywód Pana Wicestarosty jest nie na temat.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że rozumie można wnioskować, że coś jest 

zasadne, kompromisem itd., ale prawo mówi o tym, ze mam odśnieżać do końca skocz i to 

robię, natomiast jeżeli okoliczności atmosferyczne mówią, ze nie muszę tam jechać to tego 

nie robię. Okoliczności jest bardzo wiele sąsiedztwo rzeki, śliskość drogi na Żeromskiego itd. 

Jeżeli przyjęta praktyka mówi, że odśnieżamy od punktu a do b bo okoliczności pogodowe 

dzisiaj o tym mówią to nie można wnioskować do Zarządu Dróg, że dołóżcie należytej 

staranności bo zrobiliście niezgodnie z prawem.   

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, 

że podczas dwóch Komisji bardzo szczegółowo wyjaśniała jak działali w danym okresie bo 

skarżąca w swoim wniosku nie podała konkretnej daty, kiedy droga była nieodśnieżana. Pani 

Sołtys pisała raz, że droga jest nieodśnieżona później w następnym zdaniu, że jest odśnieżona 

dlatego dołączyła mapki czyli wydruki z GPS, które faktycznie w 3-4 przypadkach mówiły, 

że pojazd dojechał do miejscowości Skocze. Prosiła Komisje, żeby zwrócili uwagę na 

warunki atmosferyczne panujące tego dnia. To co Pan Wicestarosta dzisiaj powiedział to 

dokładnie to samo mówiła na Komisji, czyli pojazd jechał do końca miejscowości Skocze w 

momencie, kiedy tam nie było opadów śniegu a nawierzchnia była śliska. Na 17 mapek 

kilkanaście razy ten pojazd tam był. Z dwóch posiedzeń Komisji tak jak Pani Radna 

powiedziała został wypracowany kompromis zamiany na wniosek tylko i wyłącznie dlatego, 

ze skarżąca nie była w stanie określić w jakim dniu droga była nieodśnieżona. Na Komisji 

zawierał również głos Pan Mecenas, który stwierdził, że faktycznie jasno byłoby można 

określić czy w danym dniu droga była odśnieżona lub nie mając konkretną datę. Konkretnej 

daty nie dostała, więc odniosła się do całości. Bardzo szczegółowo wyjaśniła schemat 

działania Zarządu Dróg. Ten schemat funkcjonował za czasów poprzedniego Dyrektora 

Kowalewskiego i jest praktykowany dalej. Odnosząc się do stwierdzenia we wniosku nie 
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zgodziła się ze stwierdzeniem, że występują duże nieprawidłowości w funkcjonowaniu. 

Poinformowała, że nie użyła takiego stwierdzenia i jej wyjaśnienia są jasno złożone na 

piśmie. A czy można to nazwać niedociągnięciem to nie jej to oceniać. Faktem jest to, że nie 

mogą być wszędzie o tej samej porze. Byłaby w stanie to zmienić jakby miała większą ilość 

pracowników, sprzętu i finansów. A drogę o którą wnioskowała Pani Sołtys Juchnajć zawsze 

jest odśnieżana w momencie, kiedy występują opady śniegu, ale w późniejszym terminie. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, 

że odniosła się bardzo szczegółowo do wszystkiego wytłumaczyła warunki pogodowe  

dla Komisji i Skarżącej a jeśli chodzi o niedociągnięcia to poprosiła o wyjaśnienie o jakie 

niedociągnięcia chodzi bo nie jest w stanie tego zrozumieć.  

 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska zapytała czy jeśli jedzie 

transport i zawraca to nie jest niedociągnięcie? Poinformowała, że ta droga jest odśnieżana do 

połowy i ludzie czują się oszukani.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała,  

że te zawracanie pojazdu następowało w określonych warunkach pogodowych. 

 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska bardzo żałuje, że zagłosowała 

za tym, aby nie była to skarga a wniosek, ponieważ widzi, że Pani Dyrektor Zarządu Dróg 

mówiła co innego przy ludziach, którzy stali twardo przy swoim stanowisku, że droga nie jest 

odśnieżona a w tej chwili Pan Wicestarosta broni Panią Dyrektor bez potrzeby. Uważa, że 

niedociągnięciem jest to, że droga odśnieżana jest do połowy i popiera wniosek w formie 

skargi.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, 

że te miejsca w których samochód jechał tylko do Skocz bardzo szczegółowo starała  

się wyjaśnić i kazała wziąć pod uwagę warunki atmosferyczne bo one każdego dnia były inne. 

Odśnieżanie nie kończy się na miejscowości Skocze. Ma pracowników, którzy dojeżdżają z 

Rożyńska i zawsze dojeżdżają na czas. Z okolic Górnego też ma pracowników, którzy 

spóźniali się niejednokrotnie dlatego, że drogi gminne były nie odśnieżane. To są słowa 

również jej pracownika, który jeździ wiele lat i nigdy nie się zdarzyło żeby droga nie była 

odśnieżona. Jest odśnieżana, ale w godzinach późniejszych.  
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Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska rozumie, że Pani Dyrektor 

nie zgadza się z uzasadnieniem.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że nie 

mówi, że się nie zgadza z uzasadnieniem tylko nie można nazwać tego niedociągnięciami. Ma 

wrażenie, ze ktoś nie zrozumiał jej wytłumaczenia.  

 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska odpowiedziała, że jest 

napisane wyraźnie, że Pani tłumaczyła to co dzisiaj powtórzyła, że ze względu na finanse, 

ilość zatrudnionych osób, sprzęt i nie widzi tutaj zarzutów do Pani Dyrektor zarządzania.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, 

że nie mówi, ze jest to zarzut tylko powstał problem bo skarżąca nie była w stanie określić  

w jakim dniu została nieodśnieżona droga. 

 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska odpowiedziała, że słowo 

niedociągnięcie jest bardzo adekwatne.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, 

że dlatego odniosła się do miesiąca czasu wstecz i gdyby nie GPS to prawdopodobnie  

nie byłoby tematu bo nie byłaby wstanie pokazać, gdzie ten pojazd jeździ i udowodnić,  

że faktycznie tam był.  

 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska odpowiedziała, że nie była  

to skarga na dyrektora i nie jest to wniosek przeciwko złej polityce firmy. Jest to prośba  

od mieszkańców o to, aby drogi były lepiej utrzymane. 

 

Członek Komisji Pan Józef Dominiuk poinformował, że w tej kwestii musi pochwalić  

Panią Dyrektor bo wcześniej mieli złe warunki drogi Wilkasy-Rucie a odkąd zarządza  

Pani Dyrektor drogi znacznie się polepszyły.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek odpowiedział, że jest uchwała rady powiatu w sprawie 

rozpatrzenia wniosku i w § 1 jest mowa, że uznaje się za zasadny wniosek z 20 grudnia 2022 

roku. Poinformował, że podczas badania tego wyszło na jaw, że wszystkie procedury zostały 
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zachowane. Wydruki z GPS potwierdzają to. Uważa, ze uznanie wniosku za zasadne to jest 

pomylenie pojęć bo wszystko zostało proceduralnie dobrze zrobione.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Grażyna Sendna poinformowała, że jeśli zaczyna padać to 

odśnieżają a za chwile napada znowu tego śniegu jeszcze więcej niż było do tej pory, więc do 

kogo mają mieć pretensje, że są niedopełnione obowiązki.  

 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska odpowiedziała, że nie ma nic 

takiego tam napisanego o niedopełnieniu obowiązków.  

 

Wiceprzewodnicząca  Komisji Pani Grażyna Senda poinformowała, ze jest napisane o 

niedopełnieniu obowiązków.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek  odpowiedział, że wniosek uznaje się za zasadny, czyli 

mówi się o tym, że droga nie była odśnieżona a fakty przeczą temu. Uważa, że powinno być 

wskazane w jakim dniu i o jakiej godzina droga była nieodśnieżona.  

 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska poinformowała, że spotykali 

się dwa razy po kilka godzin i szkoda jej czasu, aby znowu to teraz tłumaczyć. Uważa, że Pan 

Wicestarosta nie rozumie czego dotyczy wniosek i ma prawo nie rozumieć bo nie 

uczestniczył w spotkaniach. Pani Sołtys Juchnajć i Rożyńska nie robią tego bo są złośliwe 

tylko robią to w imieniu mieszkańców, dlatego, że jedzie samochód z Gołdapi odśnieża do 

miejscowości Skocze i zawraca.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała, że 

samochód jedzie o 4 rano w kierunku miejscowości Skocze i zanim wyjadą ta droga jest 

zrobiona za kilka godzin.  

 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska poinformowała, że próbuje 

wytłumaczyć czego dotyczyła skarga. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała,  

że zrozumiała to tak jakby w ogóle nie odśnieżali drogi w momencie, kiedy jest zasypana  

i nikt nie może dojechać z pracy.  
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Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska odpowiedziała,  

że w momencie, kiedy pług zawraca ta droga jest dalej nieodśnieżona i tak jak powiedziała 

Pani Dyrektor za kilka godzin samochód zawraca  i odśnieża. Mieszkańcy składają wniosek, 

aby nie odśnieżać drogi w ogóle lub odśnieżać ją do końca. Pani Sołtys chodziło o to,  

ze wjeżdża samochód z towarem i w Skoczach musi zawrócić bo nie ma dalej przejezdnej 

drogi.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Grażyna Senda zapytała w czym jest problem?  

 

Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Falińska odpowiedziała, żeby droga 

była odśnieżana do końca i nie zawracać.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, 

że był poruszany temat, że ma wybrać lewą stronę i jechać do Rożyńska a nie prawą i jechać 

do Juchnajć. Było to dylematem bo jest tam rozwidlenie dróg. Droga Jany- Rogale też jest 

robiona w późniejszym terminie tym samochodem, który jedzie najpierw do Bań Mazurskich 

i od drugiej strony to czyni.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Grażyna Senda odpowiedziała, że wygląda to tak, ze 

trzeba odśnieżać tam, gdzie jest większa siła nacisku i większy argument przekonywania.  

 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek poinformował, ze może dobrze, ze nie uczestniczył  

w posiedzeniach bo może obiektywnie na to spojrzeć. Upierał się też wielokrotnie na temat 

praktyki odśnieżana. Praktyką odśnieżana jest kolejność, czyli tam gdzie jest większa 

populacja mieszkańców, firma itd. Wszystko to wzięto pod uwagę, spięte w harmonogram 

działań Zarządu Dróg, który dobrze funkcjonuje i są na to dowody. Jest kolejność odśnieżana 

i postępowali wobec procedury.  

 

Radca Prawny Pan Eugeniusz Noga odpowiedział, że Komisja Stała ma tylko i wyłącznie 

zapoznać się ze stanowiskiem wypracowanym przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji. Pani  

Anna Falińska przedstawiła stanowisko a radni mają ocenić w wyniku głosowania na 

najbliższej sesji. Uważa, ze słusznie zamieniono to na wniosek, ale nie chce się wypowiadać 

czy jest to zasadne czy nie.  
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Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek poinformował, że nie zgadza się ze stanowiskiem  

Pani Przewodniczącej Wioletty- Walc bo, aby doskonalić prawo to opracowanie powinno 

przejść przez Komisję Stałą i doprowadzić do dyskusji, którą jest prowadzona, żeby radny 

podnosząc rękę na sesji był świadomy i miał rozwiane wszystkie wątpliwości. Dzisiaj 

zapoznajemy się z tym, argumentujemy dlaczego się z tym zgadzamy lub nie a w piątek 

świadomie głosujemy.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Grażyna Senda również uważa, że ta dyskusja dobrze, ze 

się odbyła bo może mniejsza będzie podczas sesji.  

 

Radca Prawny Pan Eugeniusz Noga poinformował, że radni biorą udział w głosowaniu i jeżeli 

nie zostali przekonani do racji zawartej w tej propozycji to będą głosować przeciwko.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Grażyna Senda odpowiedziała, ze dzisiaj zapoznali się a 

w piątek będą głosować.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały Rady Powiatu w Gołdapi w sprawie 

rozpatrzenia wniosku. 

 

Ad. 12 

Sekretarza Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że w miedzy czasie, kiedy zostały 

przygotowane dokumenty na sesje, która będzie 24 lutego wynikł temat w zakresie strzelnicy 

i zainteresowanie ze strony powiatu do realizacji tego zadania. Ministerstwo Obrony 

Narodowej ogłosiło konkurs z którym się zapoznali. Wynikła duża aktywność Dyrektora 

Zespole Szkół Zawodowych, który wygospodaruje pomieszczenia. Doszli do wniosku,  

że z powodu braku strzelnicy w Powiecie Gołdapskim to będzie strzelnica laserowa.  

W związku z tym jest konieczność zwołania sesji w trybie nadzwyczajnej. Pani Skarbnik 

będzie musiała wnieść to do budżetu, więc odbędzie się zarząd, komisja i sesja. Dotacja jest 

maksymalnie do 200 000 zł, więc będą składać wniosek. Zabezpieczenie ze strony powiatu  

to jest 60 000 zł. Dzięki Panu Dyrektorowi Zespołu Szkół zawodowych będzie możliwość 

zrobienia takiej strzelnicy w Gołdapi. Drugi wniosek będzie dotyczył zabezpieczenia środków 

na agregat prądotwórczy, który zostanie przekazany do Ukrainy.  
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Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Grażyna Grenda odpowiedziała, że jest to świetna sprawa 

i jest to bardzo potrzebne. Ma nadzieje, ze radni również będą mogli z niej skorzystać.  

 

Członek Komisji Pani Anna Falińska poinformowała, ze na stronie znalazła informacje Pana 

Karola Szablaka odnośnie sytuacji jednego mieszkańca naszego powiatu. Bardzo się 

wzruszyła czytając to bo zna osobiście Pan Jana i poprosiła radnych o wsparcie.  

 

Sekretarza Powiatu Pani  Anna Makowska odpowiedziała, ze w dniu dzisiejszym z powiatu 

poszły na licytacje gadżety i dodatek od Pani Starosty.  

 

Ad. 13 

Wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad. 14 

Wniosków Komisja nie wypracowała. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski podziękował za pracę i zamknęła LVIII (58) 

posiedzenie Komisji Stałej Rady Powiatu.   

 

Na tym protokół skończono. 

Protokół składa się z 26  stron kolejno ponumerowanych. 

             Wiceprzewodniczący Komisji  

         Planowania, Budżetu, Finansów,  

                       Promocji Powiatu, Gospodarki,  

          Ochrony Środowiska, Zdrowia,  

           Oświaty i Polityki Społecznej  

 

                                                   Grażyna Senda   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 22.02.2023 r. 


